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Cześć! To Ja Andrzej, ale dziś przychodzę tu jako '' Gardian ".
Dużo ludzi pyta mnie kiedy będą jakieś nowości, ze smutkiem
na twarzy odpowiadam, że aktualnie są problemy ze studiem i
finansami. Nie ma szans przeskoczyć siły wyższej. Dużo osób
pyta czemu nie zacznę nagrywać w domu,odpowiedź jest
prosta... Zrobienie…

Cel zrzutki
1 500 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/z4gehe

https://zrzutka.pl/z4gehe

